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§ 9 04.12.2018

Sammanträdets laglighet och beslutförhet

HANRÅ § 9

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutsfört.

 ---
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§ 10 04.12.2018

Val av protokolljusterare

HANRÅ § 10

Beslut: Helena Tikander och Jonas Lindström valdes till
protokolljusterare.

 ---
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§ 11 04.12.2018

Godkännande av ärendelistan som arbetsordning för sammanträdet

HANRÅ § 11

Päätös: Ärendelistan godkändes som arbetsordning för sammanträdet.

 ---
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§ 12 04.12.2018

Nuläget för färdtjänsterna och hur de fungerar

HANRÅ § 12

Det har förekommit problem med tillgängligheten av taxin – man
har inte alltid fått en taxi då man har beställt en. De klienter som
har en egen fast chaufför har varit nöjda med servicen. Det har
kommit negativ respons angående hur taxinas beställningscentral
fungerar. 
Man ville framföra ett önskemål till grundtrygghetsdirektören om
att det i fortsättningen inte skulle komma en ny
taxibeställningscentral till Lovisa, utan att man skulle fortsätta på
samma sätt som nu. Dessutom framfördes det ett önskemål om
möjligheten att kombinera fritidstaxiresor. Enligt idén skulle
endast en av passagerarna betala för självriskandelen och staden
skulle få besparingar i helhetskostnaderna då flera separata resor
inte skulle köras. Detta skulle eventuellt fungera bäst i situationer
där personerna reser till exempel tillsammans till samma
evenemang eller plats.

---
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§ 13 04.12.2018

Respons som inlämnats angående meddelandena från juni

HANRÅ § 13

Servicehuset Esplanad: Det råder brist på utrymme i
familjeomklädningsrummen. Då man beställer en egen bastu- eller
simtur får man ett familjeomklädningsrum till sitt förfogande.
Duschstolarna finns på bassängavdelningens sida. Personlyften för
simbassängen är sönder och reparationen av lyften omfattas inte
av anskaffningsplanen för 2019.

---
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§ 14 04.12.2018

Nylands handikappråds seminarium, presentation av Nylandsprojektet

HANRÅ § 14

Ordförande visade dior om projektet Nyland 2019.

---
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§ 15 04.12.2018

Mål, önskemål, hälsningar

HANRÅ § 15

- På sammanträdet i juni framfördes en idé om en hörna för
kamratstöd i Lovisa hälsovårdscentral. Idén har väckt intresse på
hälsovårdscentralen. Hälsovårdscentralen har lovat ge lokaler för
hörnan, och nu måste man reda ut vilka föreningar som är villiga
att dra verksamheten. 

- FPA har konkurrensutsatt rehabiliteringstjänsterna för personer
med grav funktionsnedsättning. I fortsättningen får man inte
längre tjänsterna i fråga från Lovisa eller från Lappträsk. I
fortsättningen måste rehabiliteringstjänsterna sökas till exempel
från Borgå, vilket i sin tur innebär besvärliga resor för personer
med grav funktionsnedsättning och samtidigt stora kostnader för
FPA-taxitjänster. Det har även förekommit svårigheter med
tillgängligheten av FPA-taxin i Lovisa. 

- Kön inom hjälpmedelscentralen har varit upp till sex månader.
För att mottagandet av hjälpmedel inte skulle räcka oskäligt länge,
har ett önskemål om att rehabiliteringsplaner skulle behandlas
snabbare framförts till hälsovårdscentralen.

---
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§ 16 04.12.2018

Övriga ärenden

HANRÅ § 16

Under Nylands handikappråds sammanträde 10.10.2018
framfördes ett önskemål om att kilometerersättningar beviljas till
dem som deltar i sammanträdet.

---
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§ 17 04.12.2018

Avslutande av sammanträdet

HANRÅ § 17

Ordförande avslutade sammanträdet klockan 17.40.

---


